
Zápis č. 3/2022 z jednání 

Školské rady Základní školy Tyršova Slavkov u Brna, příspěvková organizace 

 

 

Konané dne: 31. srpna 2022 

Místo jednání: Základní škola Tyršova Slavkov u Brna, Tyršova 495 - ředitelna 

Účast na jednání: Mgr. Bohuslav Fiala, Ing. Marie Jedličková, Mgr. Petr Kostík, p. Patrik 

Kučera, Mgr. Zdeněk Vičar, RNDr. Kateřina Dvořáková, Mgr. Petra Pitronová, Marta 

Lažková, Mgr. Jiří Půček,  

Tajemnice komise: Romana Krchňavá 

Omluven: pí. Jitka Pokorná 

 

 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Projednání a schválení změn ve školním řádu 

3. Seznámení s úpravami v ŠVP 

4. Diskuse 

5. Závěr 

 

 
Ad.1/ zahájení 

Předseda školské rady Mgr. Bohuslav Fiala v 16:30 hod. zahájil zasedání školské rady a 

přivítal všechny členy školské rady a pana ředitele Mgr. Jiřího Půčka. Požádal tajemnici 

komise paní Romanu Krchňavou o provedení zápisu z jednání školské rady a pana Mgr. 

Zdeňka Vičara o ověření zápisu. 

 
Ad.2/ projednání a schválení školního řádu, jehož součástí jsou pravidla pro hodnocení výsledků 

vzdělávání žáků 

Ředitel školy podal informaci přítomným členům školské rady o změnách ve školním řádě s účinností 

od 1.9.2022. Posouzení známkování a absencí – omluvené a neomluvené hodiny… viz ŠVP. 

 

Usnesení: 

Školská rada při Základní škole Tyršova Slavkov u Brna, příspěvková organizace schvaluje 

školní řád, jehož součástí jsou pravidla pro hodnocení výsledků vzdělávání žáků Základní školy 

Tyršova Slavkov u Brna, příspěvková organizace v předloženém znění s platností od 1.9.2022. 

Usnesení bylo jednomyslně schváleno (8 hlasů) 

 

Ad.3/ Seznámení s úpravami ŠVP 

Ředitel školy Mgr. Jiří Půček seznámil přítomné členy školské rady s úpravami ve ŠVP. viz. ŠVP. 

Část učiva informatiky přesunuto do čtvrtého ročníku. V osmém ročníku nebude výtvarná výchova a 

bude v devátém ročníku, ale nebude tam hudební výchova. Počet hodin v RVP sedí… viz ŠVP. 

 

Usnesení: 

Školská rada při Základní škole Tyršova Slavkov u Brna, příspěvková organizace bere na 

vědomí úpravu školního vzdělávacího programu Základní školy Tyršova Slavkov u Brna, 

příspěvková organizace. 

Usnesení bylo jednomyslně schváleno (8 hlasů) 

 

 

 



Ad.4/ diskuse 

Ing. Jedličková informovala přítomné členy o spolupráci města s architektem panem Jurou, 

který bude dělat studii na přístavbu ZŠ Tyršova na pozemku, které město koupilo (za školou). 

Přístavba bude koncipována do dvou bloků. Měl by tam vzniknout pavilon pro první stupeň 

2x 1 – 5. ročník s malou tělocvičnou, bude se zjišťovat, jestli se tam vejde jídelna nebo ne. 

Když se tam nevejde, tak tam jídelna nebude. Druhý blok je přestavba tělocvičny, která by se 

dělala podle situace, jestli bude s jídelnou nebo ne.  

Když by nevyšla dotace na projekt svazkové školy, musel by tento projekt pokračovat do další 

fáze. 

Ředitel školy podal informaci k cizincům. Ještě neví přesný počet. Informoval o novém 

workautovém hřišti, opravených schodech a nové led osvětlení v tělocvičně. Vzhledem 

k tomu, že se LED osvětlení na škole mění postupně, i nadále budou pokračovat práce na 

výměně za LED tak, aby byla škola plně pokryta. 

Jediný problém mohou být energie. 

RNDr. Kateřina Dvořáková přednesla žádost rodičů, proč se předmět „volba povolání“ – mají 

děti učit nazpaměť termíny, jak mají vyplnit přihlášku na střední školu a kdy a kam odevzdat 

a poté z toho píšou písemky. 

Ředitel školy – ne všichni rodiče to jsou schopni vyplnit a je potřeba to aspoň ty děti naučit. 

Smyslem je, aby se ty děti o sebe naučili starat. Ještě se poptá na zkoušení a známkování. 

 

Ad.5/ závěr 

Předseda školské rady Mgr. Bohuslav Fiala poděkoval paní ředitelce a přítomným členům za 

jejich účast a ukončil jednání. 

Jednání školské rady bylo ukončeno v 17:00 hodin. 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Bohuslav Fiala 

předseda školské rady 

 

 

 

 

Zapsala: Romana Krchňavá    Zápis ověřil: Mgr. Zdeněk Vičar 


